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Protokol  

 Forældrerepræsentanter:  
Jeanette Baagø (Formand), Tanja Elise Bruun Schouby 
(Næstformand), Bjarke Hansen, Kim Tiphede Bakholt, Ma-
rie Stegger Sørensen, Lotte Neergaard Jacobsen og Bent 
Sortkær Pedersen  
 
Elevrådsrepræsentanter: Liv og Alba 
 

Medarbejderrepræsentanter:  

Line Marit Bülow Pedersen, Rikke Dalgaard Bach,  

Søren Skalkhøj Petersen og Marianne Bach. Pernille Røm. 

 

Gæster: SFO forældrerådet; Michelle Hejbøll, Diana Maria 

Mortensen, Morten Søe Pedersen, Jeanette Møller  

 

Afbud: Tanja Elise Bruun Schouby, Line Marit Bülow Peder-

sen  

 

 

Punkter til dagsorden – referat i kursiv 

 

 

1. Elevrådet (10 min) 

 
Elevrådets punkt. 

 

Elevrådet ønsker, at der laves en hyggedag på hele skolen, 

hvor man kan møde op i nattøj, men ellers følges skema. 

Elevrådet går med opgaven i løbet af vinter/foråret. 

 

Ønsker til at omorganisere i rummene udenfor klasseloka-

lerne og den nederste del af kantinen. Ligeledes ønskes der 

flere borde-bænkesæt udendørs, og at M14 i Midtpunktet 

kan gøres til elevbrug. Elevrådet opfordrer til, at 



   

   

          

 

 

 

 

 

 

bestyrelsen sætter økonomi af til at gøre områderne mere 

hyggelige.  

 

Ifht sidste skoledag for 9.klasseeleverne ønsker elevrådet, 

at fløjter genindføres i hallen. 9.klasserne ønsker færre re-

striktioner på deres sidste skoledag. 

 

Gennem ledelsen og den lærer, som har opgaven omkring 

elevrådet kommer der feedback til elevrådet på ønskerne. 

 

2. Temadrøftelse om 

elevtrivsel (60. min) 

Søren præsenterer data og efterfølgende drøftes elevtriv-

sel på Skødstrup Skole. 

 

Forberedelse:  

Podcast om legesyge fra Genstart, klik her. 

YouTube om utilstrækkelighed, klik her.  

Kap. 1 (og 6) i bogen ”Utilstrækkelig” af Christian Hjortkjær 

(vedhæftet).  

 

Forventninger til punktet er, at forældrene og elevrådet får 

en stemme med ind i skolens kommende arbejde med ele-

vernes trivsel. 

Søren præsenterer data og efterfølgende arbejdes der 

gruppevis med temaet. 

Kort tilbagemelding fra grupperne særligt ifht mulighe-

derne: 

- Stor skole giver mange muligheder (venskabsklas-

ser, læsemakkere, årgangsvenskaber, mindre grup-

peringer i f.eks. klynger mv) 

- Potentiale i flere voksne gennem frivillighed, bed-

steforældre mv 

- Forældrerollen (hvad kan man gøre som forældre, 

fællesspisning mv) 

- Trivselsteam kan understøtte i klasserne 

- Ressourcestærke forældre  

- Elever kan have bud på justeringer i de fysiske 

rammer 

- Den store ledergruppe kan hjælpe muligheder på 

vej 

- Mangfoldighed, der er altid vennemuligheder i den 

store skole 

- Lege skaber trivsel, f.eks. Sneboldkamp giver sam-

menhold og fællesskab, legepatruljer, legen ind i 

https://www.dr.dk/lyd/special-radio/genstart/genstart-2023/genstart-legesyge-11802350454
https://youtu.be/AQgsulpcXmY?si=NXzd38eC-0mUF5fQ


   

   

          

 

 

 

 

 

 

undervisningen. Sammenhæng mellem trivsel og 

leg 

- Få elevernes stemmer tydeligere frem. Elevinter-

views mv. 

 

3. Fælles spisning. 30. 

min. 

 

4. Princip for mobiltele-

foner. (10 min SSP) 

 

 

 Vi følger op på punktet fra sidst. 

 

Princippet er godkendt med en enkelt rettelse. 

5. Klassesammenlæg-

ning? (20 min v./SSP) 

Mulig klassesammenlægning. Princippet tages i brug. 

 

Søren orienterer om, at der kan blive mulighed for en klas-

sesammenlægning på en årgang i løbet af kommende 

forår.  

 

6. Forventet regnskab. 

(20 min v. SSP) 

Forventet regnskab for SFO og skole gennemgås. Herunder 

de første tanker om B2024 

 

Søren orienterer om forventninger til regnskabet for 2023. 

 

Det forventede regnskab for skolen er med et underskud på 

knap en halv million, mens underskuddet på SFO er omkring 

200.000 kr. Der er hentet en del af det forventede underskud 

gennem en ”slankning” af udgifter hen over de seneste må-

neder.  

Der er fortsat et positivt akkumuleret regnskab, men det bli-

ver mindre end budgetteret med. 

 

Ønsker fra bestyrelsen til budget 2024: 

- De planlagte ændringer på udearealer ønskes fort-

sat. 

- Midler til justering i et par zoner på indearealerne 

med elevinddragelse gennem elevrådet.  

 

Planlægning af kommende skoleår er igangsat. 

7. Meddelelser 

(15 min) 

 

Nyt fra formanden 

− To henvendelser fra formanden 

En henvendelse fra to forældreråd i indskolingen ang. 

spisning og aktiviteter, som kan være forstyrrende for 

spisesituationen. Formanden opfordrer til at 



   

   

          

 

 

 

 

 

 

forældrerådene henvender sig til klasseteam og evt. 

den pædagogiske leder. 

 

En henvendelse fra en forælder, som er nysgerrig på 

generelle betragtninger ifht uro og restriktioner. 

 

− Ny næstformand 

Et medlem af bestyrelsen har trukket sig. En suppleant 

skal indkaldes. 

Der skal vælges ny næstformand. Valget er faldet på 

Lotte Neergaard Jacobsen.  

 

Nyt fra ledelsen 

- I udskolingen har vi den sidste tid brugt mange res-

sourcer ifht udskolingselever, som ryger Puff Bar 

på skolens område. Det kan være svært at efterfor-

ske og tage handling på, men vi reagerer i alle de 

tilfælde, hvor vi har kendskab. Det er en fælles op-

gave både blandt forældre, ledelse og lærere. 

- Udgifter til ikke afleverede bøger på biblioteket er 

stigende. Det samme kan siges om udgifter til 

Chromebook.  

Nyt fra medarbejderrepræsentanter 

- Personalegruppen er også påvirket af snevejret og 

de elevkonflikter, som kan opstå her. 

- Men generelt har personalet det godt og glæder 

sig til juleferien. 

 

Evaluering af mødet: 

Det var dejligt at have tid til temadrøftelse. Godt med 

gruppesamtaler og med SFO-forældrerådet. 

Godt med færre punkter og mere dybde. 

 

8. Evt.  Temaer til kommende møder: 

- Princippet med ordensregler skal efterses.  

- Udfordringer med biblioteksbøger som ikke kom-

mer retur. Kan vi mon som bestyrelse se mulighe-

der for, hvordan vi kan minimere udgifter? 

- Logo  

 

 


